

After a delay of three months due to the postponement of the CITES CoP18 meeting in Sri Lanka, originally planned for May 2019, we are happy to announce that we've finally launched the funding process for our movie **The Elephant Conspiracy** at the CoP18 meeting of CITES in Geneva.

## Current status:

- 50% of the shooting is done, which was self funded.
- The first investor has committed to a U\$6.000 unit with many others having expressed their interest after the screening in Geneva.
- U\$180.000 is still needed to complete the movie for the international market.
- Funding needs to be finalized by November 2019.
- While the CITES CoP18 meeting marked the start, investment initiatives will now follow in the US.

For detailed information about our funding strategy and investment options, please contact Mr **Godfrey Harris** (<a href="mailto:hrmn@gmail.com">hrmn@gmail.com</a>). Please also view the pitch trailer of the movie:

# https://youtu.be/DW7MZcM8IIq

## The Elephant Conspiracy in brief:

Over the last decades, most costly efforts to protect African elephants have failed dismally. Worldwide, wildlife conservation organizations generate hundreds of millions of donation dollars annually. According to a report by the Global Environmental Facility, 24 international donors committed more than \$1.3 billion to fight the illicit wildlife trade in Africa and Asia between January 2010 and June 2016.

Has any of this misplaced funding saved any species from extinction?

Regrettably the answer is NO.

Our movie hopes to turn the tide. Exposing the lies about elephant conservation. Revealing truly sustainable solutions. Disrupting the business model of the many NGOs whose aim it is to sustain the extinction crisis and collect donations based on creating emotion. Examine conservation strategy failures, wasted money, corruption and myth information.

Our infotainment production approach will only highlight peer reviewed science based facts. After years of research and months in the field, the change our movie demands is clear:

- End (neo) colonialism and racism in Africa.
- Leave decisions on Africa's wildlife to African countries.
- Make local communities change agents of conservation.
- Support SUSTAINABLE use of wildlife.
- Find ways of a lasting human-wildlife-coexistence despite an expanding human population in Africa.
- Maintain the area of restricted areas such as National Parks.
- Turn as much agricultural land as feasible into a wildlife economy.
- Expose NGO's that play on emotion to scam a gullible public for donations.

Want to help us in this task?

### **ACT NOW!**

Support our project.

Godfrey Harris - Phillip Hattingh - Klaus Sparwasser
(Directors of The Elephant Conspiracy LLC.)



Mit einer Verzögerung von drei Monaten aufgrund der Verschiebung des CITES-Treffens in Sri Lanka, das ursprünglich für Mai 2019 geplant war, freuen wir uns, bekanntzugeben, dass wir den Finanzierungsprozess für unseren Film **The Elephant Conspiracy** beim CoP18-Treffen von CITES in Genf nun gestartet haben.

### Wo wir stehen:

- 50% der Dreharbeiten sind abgeschlossen mit hohem Einsatz eigener Mittel.
- Der erste Unterstützer hat für 6.000 \$ unterschrieben viele andere haben ihr Interesse bekundet.
- Um den Film für den internationalen Markt fertigzustellen, benötigen wir 180.000 \$.
- Die Finanzierung soll bis November 2019 abgeschlossen sein.
- Das CITES CoP18-Treffen markiert den Startschuss, Finanzierungskampagnen in den USA werden folgen.

Ausführliche Informationen zu unserer Finanzierungsstrategie und unseren Anlageoptionen erhalten Sie von Herrn Godfrey Harris (<a href="https://hrmn@gmail.com">hrmn@gmail.com</a>). Bitte schauen Sie sich auch den Pitch-Trailer des Films an, unter:

# https://youtu.be/DW7MZcM8IIq

# The Elephant Conspiracy in Kürze:

In den letzten Jahrzehnten sind die meisten kostspieligen Anstrengungen zum Schutz afrikanischer Elefanten katastrophal gescheitert. Weltweit erwirtschaften Tierschutzorganisationen jährlich Hunderte Millionen Spendengelder. Laut einem Bericht der Global Environmental Facility haben 24 internationale Geldgeber

zwischen Januar 2010 und Juni 2016 mehr als 1,3 Milliarden US-Dollar für die Bekämpfung des illegalen Handels mit Wildtieren in Afrika und Asien bereitgestellt.

# Hat eine dieser fehlgeleiteten Finanzierungen auch nur eine Art vor dem Aussterben bewahrt?

#### Leider lautet die Antwort NEIN.

Unser Film hofft, das Blatt zu wenden. Lügen aufzudecken über den Schutz von Elefanten. Wirklich nachhaltige Lösungen aufzuzeigen. Das Geschäftsmodell der vielen NGOs zu erschüttern, die vom Fortbestehen der "Aussterbe-Krise" leben und mit Emotionen große Mengen an Spenden sammeln.

Untersuchen Sie Fehler in der Erhaltungsstrategie, Geldverschwendung, Korruption und Mythen-Informationen.

Unser Film folgt keiner Propaganda, sondern wissenschaftlich fundierten Fakten. Nach Jahren der Recherchen und Monaten im Feld sind die Veränderungen, die unser Film fordert, klar:

- → Schluss mit (Neo-) Kolonialismus und Rassismus in Afrika.
- → Entscheidungen über die Tierwelt Afrikas sollten afrikanischen Ländern vorbehalten bleiben.
- → Lokalen Gemeinschaften müssen zu Katalysatoren des Naturschutzes werden.
- → Beteiligung der Dorfgemeinschaften an Profiten durch NACHHALTIGE Nutzung von Wildtieren.
- → Wege zu einem dauerhaften Zusammenleben von Mensch und Tier finden, trotz einer immer noch wachsenden menschlichen Bevölkerung in Afrika.
- → Erhaltung von strengen Schutzzonen wie Nationalparks.
- → Umwandlung von so viel Ackerland wie möglich in eine Wildtier-Ökonomie.
- → Publikmachung der Geschäftspraktiken vieler NGOs, die mit den Emotionen eines leichtgläubigen Publikums spielen, um Spendengelder in Millionenhöhe zu generieren.

Sie möchten uns bei dieser Aufgabe helfen?

## **HANDELN SIE JETZT!**

Unterstützen Sie unser Projekt.

Godfrey Harris - Phillip Hattingh - Klaus Sparwasser (Directors of The Elephant Conspiracy LLC.)